
RAADSCOMMISSIE  7 november 2017 

SAMENLEVING 

 

 
Aanwezig 
 

Zineb El Boussaadani, voorzitter 

Marc Hendrickx, Walter Schroons, Greet Geypen, schepenen 

Fabienne Blavier, Bert Delanoeije, Kerstin Hopf, Hans Keldermans, 

Freya Perdaens, Tine Van den Brande, Patricia Verbeeck, Jan 

Verbergt, commissieleden 

 
Aanwezig niet-

commissieleden 
(raadsleden) 
 

Koen Anciaux, schepen 

Verslaggever Christophe Cools 

 
Ambtenaren Heidi De Nijn (directie Vrije tijd), Christophe Cools (sportdienst), 

Katrien Vandessel (AGB SAM) 

 
Externen Jos De Boeck (voorzitter KSCM), Dirk Vanstappen (bestuurslid KSCM) 

 
Verontschuldigd Bart Somers, burgemeester 

Björn Siffer, schepen 

Frank Creyelman, Johan De Vleeshouwer, Toon Diependaele, Magda 

Van Loon, commissieleden 

 

Datum 7 november 2017 – van 19.00u tot 20.00u 

 

 

1. Goedkeuring verslag vergadering 3 oktober 2017. 

 

Nog niet opgeladen op moment van de vergadering. Goedkeuring wordt voorgelegd bij de 

volgende commissievergadering. 

2. Plaatsbezoek + rondleiding nieuwe voetbalchalet Koninklijke Sporting Club 

Mechelen. 

 

Verloop van de vergadering: 

- Officiële opening van de nieuwe voetbalchalet door schepen Walter Schroons en Dhr. Jos 

De Boeck, voorzitter Koninklijke Sporting Club Mechelen. 

- Rondleiding door de nieuwe voetbalchalet met toelichting door Dhr. Dirk Vanstappen, 

bestuurslid Koninklijke Sporting Club Mechelen. 

 

Vraagstelling tijdens de rondleiding: 

- Biedt de overdekte fietsenstalling voldoende plaats voor het aantal leden/bezoekers van de 

club? 

- Ja, de fietsenstalling is voldoende groot. Om een correcte inschatting te kunnen maken van 

het aantal benodigde fietsparkeerplaatsen, werd bij de opmaak van de plannen een telling 

uitgevoerd van het gemiddeld aantal leden dat met de fiets naar de club komt. Dit resultaat 

werd vervolgens verhoogd, rekening houdend met een potentiële toename van het aantal 

fietsende leden van 20%.  

Tot op heden werd er op geen enkel moment vastgesteld dat het aantal 

fietsparkeerplaatsen ontoereikend is. Indien na verloop toch moest blijken dat er 

onvoldoende fietsparkeerplaatsen aanwezig zijn, is er nog voldoende ruimte om de huidige 

fietsparking uit te breiden. 

 

 

 

 Verslaggever:  Christophe Cools 

    Diensthoofd sport 


